
Politie  onderzoekt  gedode
wolf

De politie is begonnen met een onderzoek naar de dood van een
wolf, die vorige week woensdag op de Veluwe is gevonden ten
westen van de snelweg A50 in de buurt van Heerde. Volgens de
politie is er sprake van een niet-natuurlijke dood.

Een  voorbijganger  merkte  de  dode  wolf  bij  Heerde  op.  De
Stichting  Wildaanrijdingen  Nederland  heeft  het  kadaver
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opgehaald en naar het Dutch Wildlife Health Centre (DWHC) van
de Universiteit Utrecht gebracht. Daar bleek dat het dier een
niet-natuurlijke  dood  was  gestorven,  waarna  de  politie  is
ingeschakeld.
   
Vorig jaar werd een doodgeschoten wolf gevonden in de buurt
van Stroe, ook op de Veluwe bij Barneveld. Ondanks intensief
onderzoek is daarvoor nog geen verdachte gearresteerd. Wel is
vastgesteld dat de wolf bij Stroe daar is neergelegd. Het dier
is elders doodgeschoten, bleek uit het onderzoek.

bron: Gelderlander, 28/09/2022

Recente ontwikkelingen Jacht

Op 28 september was het een ronde tafel overleg
over de jacht gepland met de Commissie: Landbouw,
Natuur  en  Voedselkwaliteit  ,  helaas  is  dit
uitgesteld  naar  24  november.
Op 10 oktober aanstaande om 09;00 uur zal er een
kort geding gevoerd worden bij de Rechtbank in Den
Haag tegen de sluiting van de hazenjacht in de
provincies  Groningen,  Utrecht  en  Limburg.  De
procedure  is  opgestart  door  de  NOJG,
Jagersvereniging  en  de  FPG.  De  rechtbank  heeft
aangegeven nog vóór 15 oktober uitspraak te zullen
doen. We houden u op de hoogte!
Daarnaast is er, ook namens de NOJG, een procedure
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in voorbereiding tegen de sluiting van de jacht op
konijn. Dat zal niet in de vorm van een kort geding
zijn. Deze procedure is langer en grondiger, en
ziet met name op het volgende seizoen. Ook daarvan
houden we u op de hoogte.
Voorts is de NOJG onder andere nog actief in de
commissie die zich bezighoudt met de invulling van
de  nieuwe  Wet  Wapens  en  Munitie.  Onder  andere
onderwerpen als een meerjarige jachtakte en het
gebruik van een geluiddemper is daar onderwerp van
gesprek.
Tenslotte is de NOJG onder andere nog actief in een
commissie  die  moet  komen  tot  nieuwe  wetgeving
rondom de gekwalificeerde persoon.

Van al deze onderwerpen houden we u natuurlijk op de
hoogte van nieuwe ontwikkelingen.

 

Vriendelijke groet,

Maurice J.J.E. Stassen

WM  32  inlichtingenformulier
kan nu worden gebruikt voor
de  nieuwe  aanvragers
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jachtakte/verlof
Het  Ministerie  van  Justitie  en  Veiligheid  heeft  de
Regeling  wapens  en  munitie  gewijzigd.  Dit  is  bekend
gesteld in de Staatscourant

De  e-screener  wordt  zoals  reeds  was  aangekondigd
voorlopig  vervangen  door  het  vernieuwde  WM32-
inlichtingenformulier  daar  de  e-screener  test  in  de
maand juli is opgeschort en geen nieuwe aanvragen meer
in behandeling mochten worden genomen bij de Politie.

Bij  het  indienen  van  een  verzoek  om  een  erkenning,
consent, ontheffing, een vergunning of een verlof, moet
nu  het  vernieuwde  WM32-inlichtingenformulier
gelijktijdig met het aanvraagformulier worden ingediend.
Vanaf  23  september  treedt  de  gewijzigde  Regeling  in
werking. 

Het  WM32-formulier  moet  in  de  eerste  fase  van  het
aanvraagproces  de  betrouwbaarheid  van  de  akteaanvrager
toetsen. Het ‘nieuwe’ WM32-formulier is aangevuld met een paar
extra vragen. In het formulier moeten nu ook de nationaliteit
en geboorteplaats- en land gevraagd.

Referenten moeten voortaan een handtekening zetten

Een  andere  wijziging  ten  opzichte  van  het  oude  model
formulier,  is  dat  referenten  voortaan  expliciet  en
ondubbelzinnig hun toestemming moeten verlenen om als referent
te worden opgevoerd. Ze moeten daartoe een handtekening zetten
op het formulier dat wordt ingediend door de aanvrager.

Mentale stabiliteit

Wanneer uit de antwoorden van het ingevulde formulier twijfels
of bezwaren omtrent de betrouwbaarheid van de akteaanvrager
ontstaan,  zal  de  politie  een  persoonlijk  gesprek  met  de
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aanvrager willen voeren.

In  dit  gesprek  wordt  dieper  ingegaan  op  de  persoonlijke
omstandigheden van de aanvrager. Ook wordt contact opgenomen
met  referenten  om  het  beeld  over  de  akteaanvrager  aan  te
scherpen. Indien er twijfels blijven bestaan over de mentale
stabiliteit, vraagt de politie een verklaring van een arts.
Hierin wordt vanuit medisch oogpunt gekeken naar indicaties,
waaruit  moet  blijken  of  de  aanvrager  wel  of  geen
vuurwapenbezit kan worden toevertrouwd. Mede op basis van deze
verklaring zal de politie vervolgens besluiten over het al dan
niet verlenen van de jachtakte.

Met het afronden van de wetswijziging en de herintroductie van
het vernieuwde WM32-inlichtingenformulier is de vertraging die
eerste akte-aanvragers de afgelopen maanden hebben opgelopen
naar verwachting snel van de baan.

Naar  verwachting  zal  binnenkort  een  nieuw  model  formulier
beschikbaar gesteld worden.

Tijdelijke oplossing

De herinvoering van het vernieuwde WM32-inlichtingenformulier
is  zoals  reed  aangegeven  een  tijdelijke  oplossing.  Het
ministerie zal de komende maanden onderzoeken op welke manier
de screeningsprocedure van wapenverlofhouders naar de toekomst
toe het beste uitgevoerd kan worden. In het eerste kwartaal
van 2023 zal het ministerie een update geven aan de Kamer over
een permanente oplossing. De NOJG heeft aangegeven hierbij
betrokken te willen worden.
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Faunabeheereenheid
Gelderland:  dit  jaar  minder
afschot van zwijnen
D
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nheid Gelderland mikt op het afschieten van 2577 wilde zwijnen
op de Veluwe.

De Faunabeheereenheid zegt dat nu het jachtseizoen voor de
deur  staat,  meldt  Omroep  Gelderland.  Het  aantal  is  flink
minder dan in de periode 2021 – 2022. Toen schoten jagers nog
zo’n 9.000 zwijnen af.

De Faunabescherming zegt blij te zijn dat er dit jaar minder
zwijnen  worden  afgeschoten  maar  wil  liever  gisteren  dan
vandaag dat de jacht volledig wordt gestopt.

De Koninklijke Jagersvereniging is ervan overtuigd dat jagen
noodzakelijk is en blijft. Woordvoerder Elsemieke Ruifrok legt
schriftelijk uit: “Wij bepalen niet zelf hoeveel dieren er
jaarlijks worden afgeschoten. De aantallen worden bepaald door
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de provincie, die op basis van eerder uitgevoerde tellingen en
afschotcijfers  een  faunabeheerplan  opstelt.  Hierin  staat
precies hoeveel dieren er per gebied geschoten mogen worden”,
aldus de regionale omroep.

Jacht  op  wildsoorten
voorlopig  niet  meer
toegestaan:  Fryslân  keurde
faunabeheerplan  onterecht
goed
Bron: Omrop Fryslân

 
Er mag in Fryslân voorlopig niet meer gejaagd worden op hazen,
fazanten, wilde eenden, houtduiven en konijnen. De provincie
trekt  de  goedkeuring  voor  het  vorig  jaar  vastgesteld
Faunabeheerplan  weer  in  na  bezwaar.
In zo’n Faunabeheerplan staat hoeveel diersoorten er gewenst
zijn  in  een  bepaald  gebied.  Het  plan  voor  2022-2026  is
opgesteld  door  Faunabeheereenheid  Fryslân  (FBE),  een
samenwerking  van  jagers,  boeren  en  terreinbeheerders.
Bezwaar Fauna4Life

Het plan moet worden voorgelegd en de provincie Fryslân heeft
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het  op  21  december  vorig  jaar  goedgekeurd.  Stichting
Fauna4Life heeft echter bezwaar gemaakt op de plannen. Deze
landelijke  stichting  komt  op  voor  de  in  het  wild  levende
dieren in Nederland.
Een bezwaarcommissie van de provincie heeft daarom nogmaals
naar  de  plannen  gekeken  en  kwam  tot  de  conclusie  dat  de
goedkeuring moet worden ingetrokken.
Telgegevens missen

De reden daarvoor is dat de gegevens over tellingen van de
soorten die mogen worden bejaagd niet volledig zijn.
Een aantal wildbeheereenheden heeft geen telgegevens en omdat
die gegevens ontbreken wordt er niet aan wettelijke eisen
voldaan.
 
Provincie Fryslân was daarvan op de hoogte, maar vond dat er
met  de  plannen  genoeg  zicht  op  verbetering  was.  De
bezwaarcommissie  roept  de  provincie  echter  terug.
Het gevolg is dat er dus voorlopig niet meer gejaagd mag
worden  op  de  wildsoorten,  tot  er  een  eventueel  nieuw  en
aangevuld faunabeheerplan ligt.

Nader Bericht FBE Fryslân,
 
Gedeputeerde Staten stelt zich op het standpunt dat in verband
met  het  intrekken  van  goedkeuring  aan  het  faunabeheerplan
jacht 2022-2026, de jacht op de wildsoorten (fazant, haas,
houtduif, konijn en wilde eend) niet kan plaatsvinden. De FBE
verschilt met GS van mening of GS de bevoegdheid heeft om de
jacht  te  sluiten  als  direct  gevolg  van  het  onthouden  van
goedkeuring.  Vanwege  de  onduidelijkheid  die  er  nu  is,
adviseert de FBE om tot nader bericht geen jacht activiteiten
te ondernemen. Maandag 26 september vindt er overleg plaats
waarna de FBE u duidelijkheid kan verschaffen.
 
FBE Fryslân



Jagersagenda  &  Jachtalmanak
2023

Jagen.nl heeft de nieuwste editie van de Jagersagenda &
Jachtalmanak  weer  beschikbaar.  Met  dit  handige
pocketboekje – aan de ene kant agenda en aan de andere
kant  almanak  –  is  de  uitrusting  van  de  jager  écht
compleet. 

Het goed beschrijfbare agendagedeelte is ingedeeld per
week en bevat veel praktische informatie zoals data van
evenementen, feestdagen en schoolvakanties, maanstanden
en loodjes- en afschotlijsten. In de kleurrijke almanak
staat  veel  nuttige  informatie  over  WBE’s,  jacht-  en
zweethonden,  tableaus  en  feiten  en  cijfers  over  de
jacht.  Ook  vindt  u  er  mooie  jachtverhalen,  het
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jagersjargon  en  het  full  colour  faunagedeelte.  

De Jagersagenda & Jachtalmanak 2023 is verkrijgbaar bij
de betere jachtspeciaalzaak en online te bestellen via
www.jagersagenda.nl. 

Nieuwsbrief van Jagen.nl
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De  Jagersvereninging,  NOJG,
FPG  en  Wbe  de  Roerstreek
vragen in kort geding om een
voorlopige  voorziening  voor
opening jacht op haas

Het jachtseizoenen van de haas staat voor de deur. Daarom
hebben de Jagersvereniging, NOJG, FPG en Wbe de Roerstreek
besloten om via een kort geding om een voorlopige voorziening
te vragen. Dit kort geding vindt plaats op 10 oktober en zou
er voor moeten zorgen dat de jacht op de haas in ieder geval
toegestaan blijft. In een bodemprocedure tegen de Staat vecht
de NOJG en de Jagersvereniging daarnaast samen met de FPG en
Wbe de Roerstreek, het totale besluit van de minister voor
Natuur en Stikstof aan om de jacht op haas in drie provincies
en konijn landelijk voorlopig te sluiten.

Op 14 april 2022 kondigde de minister aan voornemens te zijn
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de jacht op de haas in de provincies Groningen, Limburg en
Utrecht, en op het konijn in alle provincies, voor het komend
seizoen (2022/2023) niet te openen. Op 28 april 2022 heeft de
minister het ontwerp voor de daarmee gepaarde gaande wijziging
van de Regeling natuurbescherming gepubliceerd in het kader
van een internetconsultatie. In totaal zijn 3801 zienswijzen
ingediend  waarbij  partijen  ook  meerdere  zienswijzen  hebben
ingediend.  In  deze  zienswijzen  is  de  minister  verzocht
dringend af te zien van het voornemen de jacht op de haas en
het konijn te beperken, onder meer vanwege de constatering dat
dit voornemen verschillende (inter)nationale rechtsnormen en –
beginselen zou schenden. Toch is de wijziging van de Regeling
natuurbescherming op 29 juli 2022 in werking getreden. Daarmee
is sprake van een niet gerechtvaardigde inbreuk op de rechten
van partijen.

De Jagersverenigingen zijn zeer ontstemd over het besluit van
de  minister  en  gaan  samen  met  de  Federatie  Particulier
Grondbezit (FPG), en de Wildbeheereenheid Roerstreek en hun
respectievelijke leden, een kort geding en een bodemprocedure
voeren tegen de Nederlandse Staat.

Staat van instandhouding

Het besluit van de minister is mede tot stand gekomen op basis
van een onderzoek van Wageningen Environmental Research (WEnR)
naar de staat van instandhouding van de haas en het konijn.
Anders dan de Universiteit Wageningen heeft gerapporteerd, is
de staat van instandhouding van deze twee diersoorten in het
geheel niet in het geding. De Jagersvereniging heeft al eerder
zeer  duidelijk  aangegeven  dat  er  aan  dit  onderzoek  een
onjuiste  beoordelingsmethode  ten  grondslag  ligt.  Ook  zijn
discutabele  keuzes  gemaakt  rond  gebruikte  data  en
referentiejaren.

Onjuiste aannames

Het besluit van de minister berust op onjuiste aannames over



de staat van de instandhouding van de haas en het konijn en
het  hanteren  van  een  onjuiste  beoordelingsmethode.  Daarom
heeft  de  Jagersvereniging  besloten  om  een  kort  geding  te
starten vanwege het niet openen van de jacht op de haas en een
bodemprocedure tegen de Nederlandse Staat te voeren. In de
bodemprocedure  zal  een  rechter  toetsen  of  de  ministeriële
regeling onrechtmatig is, ook voor wat betreft het konijn. De
rechter wordt verzocht om een definitief oordeel te geven over
de  beoordelingsmethode  die  moet  worden  gehanteerd  bij  het
bepalen van de staat van instandhouding van de haas en het
konijn. Dit oordeel is ook van groot belang voor de volgende
jachtseizoenen en voor alle andere bejaagbare wildsoorten.

Datum kort geding

Het kort geding zal plaatsvinden op 10 oktober 2022 om 09:00
uur. Wij houden u via de nieuwsbrief en de website op de
hoogte over de voortgang van de procedure.

Documentaire Jagers zijn een
onmisbare  schakel  in  de
Nederlandse natuur
.

Waarom? Dat vertellen onder andere boswachters, jagers,
LTO Noord, Park de Hoge Veluwe en vogelwachters in de
nieuwe  documentaire  ‘Dilemma’s  in  de  Nederlandse
natuur’.  Deze  documentaire  kwam  tot  stand  door  een
samenwerking tussen de NOJG en de KNJV en is gemaakt
door NOJG lid Miron Bilski.
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Met deze film willen en we duidelijk maken voor welke
uitdagingen  natuurorganisaties  en  landschapsbeheerders
staan.
Doel van deze documentaire

Het doel is duidelijk. Iedereen wil in de toekomst kunnen
blijven genieten van het Nederlands landschap met een rijke
biodiversiteit en gezonde bossen. Met deze documentaire wil de
Jagersverenigingen, LTO Noord, boswachters en de Hoge Veluwe,
duidelijk maken voor welke uitdagingen natuurorganisaties en
landschapsbeheerders staan. De zoektocht naar balans in een
drukbevolkt land als Nederland is niet eenvoudig. Menselijke
belangen, planten, dieren; alles beïnvloedt elkaar. De natuur
zijn gang laten gaan lijkt in de huidige maatschappij geen
optie. Beheer door deskundige jagers of faunabeheerders ligt
voor hand. De jager als onmisbare schakel in het streven naar
balans en biodiversiteit.

De  jager  als  onmisbare  schakel  in  het  streven  naar
balans en biodiversiteit. 
Hiermee willen ze mensen informeren over de jacht. Want uit
opinieonderzoeken van de Jagersvereniging blijkt: “hoe meer
mensen weten over een jacht en beheer, hoe positiever ze hier
tegenover staan.”

Om mensen hierover te informeren is de documentaire ‘Dilemma’s
in  de  Nederlandse  natuur’  gemaakt.  Hierin  wordt  uitgelegd
tegen welke dilemma’s natuurorganisaties aanlopen, welke rol
jagers en faunabeheerders spelen en waarom ingrijpen in de
natuur volgens hen noodzakelijk is.

In  het  bericht  hieronder  liggen  de  Jagersvereningen  de
documentaire toe.

De jacht

“Faunabeheer is een keuze. Een keuze die wij in Nederland
nadrukkelijk hebben gemaakt. We willen biodiversiteit en ook
diersoorten die zich minder goed kunnen aanpassen aan ons druk



bevolkte land, een kans geven. “De vragen die hardop worden
gesteld zijn: willen we biodiversiteit in het bos?

Geven  we  bosverjonging  wel  voldoende  kans?  Nemen  we  de
toekomst van de weidevogel serieus? Kunnen de wolf en de vos
orde op zaken stellen in de Nederlandse natuur? Daarnaast
wordt er in de documentaire dieper ingegaan op de kennis en
kunde  van  faunabeheerders  in  Nederland.  De  kijkers  worden
geïnformeerd over de afwegingen die er worden gemaakt in de
zoektocht naar balans in het landschap.”

Schade

Wandelend door de natuur neemt een tiental bezorgde mannen de
kijker mee de natuur in. Gaandeweg leert deze meer over de
schade die sommige dieren aanrichten, hoe op hele stukken
natuurgebied jonge loofbomen geen kans meer krijgen om groot
te groeien. Maar schade is er niet alleen in natuurgebieden.
Ook boeren kunnen daarover meepraten. Jaarlijks wordt er 36
miljoen euro schadevergoeding uitgekeerd aan schade door onder
meer ganzen. Ook het conflict tussen wild en verkeer wordt
aangehaald, evenals het verstoorde evenwicht tussen predatoren
en de kwetsbare weidevogels.

 

Deze  boodschap  willen  de  Jagersverenigingen  graag  breed
uitdragen; naar de politiek, maar ook naar de maatschappij. 
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drones
In Limburg wordt faunaschade aan afrijpende mais dit jaar voor
het eerst met hulp van drones in kaart gebracht. Vorig jaar
deed BIJ12 hier in samenwerking met taxatiebureau Van Ameyde
een proef mee. De resultaten waren succesvol, waarna besloten
is de inzet van drones in heel Limburg toe te passen. In de
toekomst zal dit mogelijk in meer provincies gelden.

Wanneer een grondeigenaar te maken krijgt met schade aan mais
die  veroorzaakt  is  door  dieren,  zoals  zwijnen,  dassen  of
vogels, kan hij een tegemoetkoming in de schade aanvragen bij
BIJ12. BIJ12 handelt deze faunaschade af namens de provincies.
De schade kan zich voordoen na de inzaai in de eerste fase van
de groei, maar ook in de fase dat het gewas afrijpt.

Bij een schademelding stuurt BIJ12 een taxateur op pad die de
schade opneemt door over de percelen te lopen. Dit gebeurt aan
de hand van vastgestelde protocollen en richtlijnen die voor
alle provincies gelden. Het opnemen van schade bij afrijpend
gewas is een lastige klus omdat de maïs hoog staat en de
plekken waar de schade zich bevindt moeilijker te overzien
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zijn. Daarom is BIJ12 vorig jaar in Limburg een proef gestart
waarbij een dronepiloot vanuit de lucht foto’s maakte van de
schadepercelen.

Twintig grondgebruikers met in totaal 40 percelen deden mee
aan de proef. Door met de gemaakte dronebeelden het veld in te
gaan,  kon  de  taxateur  gemakkelijker  een  nauwkeurige
inschatting maken van de schade. Zowel het taxatiebureau als
de grondgebruikers waren hier enthousiast over. Aan de hand
van de dronebeelden kan de taxateur beter een looproute over
het  perceel  bepalen.  Ook  maken  de  dronebeelden  in  één
oogopslag duidelijk, voor zowel taxateur als grondgebruiker,
waar de schade zich bevindt en wat de omvang is.

BIJ12 roept de Limburgse boeren dit jaar op hun aanvraag voor
een tegemoetkoming in faunaschade aan mais ongeveer 10 dagen
vóór de vermoedelijke oogst in te dienen. De taxateur neemt
dan contact op over de hakseldatum. Zo kunnen dronepiloot en
taxateur samen een goede planning maken om uiteindelijk 2-3
dagen vóór de oogst zowel te vliegen als te taxeren. Omdat het
afrijpen van mais dit jaar door de extreme droogte sneller
gaat dan normaal zal ook de oogst eerder zijn.

Of  het  werken  met  drones  wordt  uitgebreid  naar  andere
provincies is nog niet zeker. Dit hangt ook af van de kosten
die ermee gemoeid zijn. In 2021 werd door provincies voor
bijna 1,14 miljoen euro aan tegemoetkomingen in faunaschade
aan mais uitgekeerd. In de provincie Limburg ging het om een
bedrag van bijna 190.000 euro.

 

bron: BIJ12, 05/09/2022
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Landbouwvakdagen  West-
Nederland
Beste  leden  van  de  Jagersverenigingen  (NOJG  en
Jagersvereniging)  afdeling  Noord-Holland,

De NOJG en Jagersvereniging staan dit jaar samen op de
Landbouwvakdagen  West-Nederland.  Deze  beurs  trekt  al
gauw een 8000 boeren, die ook geïnteresseerd zijn in
schadebestrijding en faunabeheer. Volop kansen dus voor
informatie  en  voorlichting  over  wild,  schadelijke
soorten, de bijdrage van de jager aan biodiversiteit
etc.
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stand van 30 augustus t/m 2 september 2022 van 13:00 –
21:30 uur.

Kun je een dagdeel of hele dag aanwezig zijn? Stuur dan een
mail met uw contactgegevens (naam, telefoonnummer, mailadres)
aan Roderik Benoist (rbenoist@xs4all.nl) voor contact over de
indeling.

Locatie & adresgegevens
Om  een  groot  gebied  te  kunnen  bedienen  is  deze  prachtige
locatie en het mooie bedrijf van de familie Helder perfect. De
vakbeurs wordt gesitueerd rondom de moderne en ruime boerderij
van de familie.

Met de komst van deze vakbeurs wordt het hele (boeren) gezin
een grandioze dag uit bezorgd, vol inspiratie, nieuwe kennis
en beleving.

De  accommodatie  beschikt  over  een  groot  parkeerterrein.
*Parkeren € 3,-

Locatie :Hobrederweg 41 |1462 LK Middenbeemster

(Bekijk de ligging door over de afbeelding te gaan met muis of
met vinger.)

 

LTO Noord wil dat jacht op
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wolf  wordt  toegestaan,
‘steeds meer vee doodgebeten’

Wolven  verjagen  en  zelfs  bejagen  zouden  moeten  worden
toegestaan  om  schapen  en  runderen  te  beschermen.  Daarvoor
pleit land- en tuinbouworganisatie LTO Noord. Er zijn volgens
de organisatie in de noordelijke provincies nu om de haverklap
vooral schapen het slachtoffer van de beschermde dieren.

Volgens  LTO  Noord  zouden  er  specifieke
gebieden  voor  wolven  moeten  worden
aangewezen. In gebieden waar de wolf niet
goed  kan  leven,  zoals  provincies  met
weinig wild en waar ze dus meer gevaar
vormen voor vee, zou de wolf niet meer
welkom moeten zijn.

LTO Noord wil dat beheer mogelijk wordt: het verjagen van de
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wolf of, ‘in uitzonderlijke gevallen’, het toestaan van jacht.

 

Preventieve maatregelen

Boeren nemen zelf preventieve maatregelen, zoals het plaatsen
van rasters, maar die zijn niet genoeg, want de hongerige
wolven  komen  daar  gewoon  overheen.  “Steeds  meer  schapen,
kalveren en andere dieren zijn de afgelopen weken doodgebeten
door wolven”, aldus LTO Noord.

LTO  zegt  dat  de  schapen  en  runderen  vreselijk  worden
toegetakeld door de wolven, die hun prooi vervolgens ook nog
eens grotendeels laten liggen. De regelmatige aanblik van de
gedode dieren wordt ze in het noorden te gortig.

Onrust

“Het is ontzettend pijnlijk om te zien. We willen dat daar wat
aan  gebeurt’,  aldus  LTO  Noord-voorzitter  Dirk  Bruins.  In
Overijssel, Drenthe en Friesland signaleert de club ‘erg veel
onrust onder de lokale gemeenschappen’.

Sinds een jaar of zeven komen er weer wolven voor in ons land
en sinds drie jaar zelfs roedels met jongen.

Bekijk ook: Hek tegen wolven om heel Friesland heen

https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5329702/lto-noord-wolven-bestrijden-verjagen-bejagen-jacht


 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zie ook:

LTO Noord luidt noodklok 
vanwege schade door de wolf
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In de afgelopen weken zijn diverse schapen, kalveren en
andere dieren doodgebeten door wolven. Dit zorgt voor veel

leed bij de dieren. De wolf verwondt de dieren en eet
meestal slechts een stuk van de dieren op. Boeren luiden de

noodklok. LTO Noord roept op om werk te maken van
faunabeheer.

 

Rechter vindt geen redenen om
konijn  van  de  landelijke
vrijstelling te verwijderen.
 

In  het  Kort  geding,  overheidsaansprakelijkheid;
aanwijzing  (landelijke)  vrijstelling  van  het
konijn  in  de  zin  van  art.  3.15  Wet
Natuurbescherming.  Buitenwerkingstelling
regelgeving  wordt  in  het  kort  geding  door  de
rechter  afgewezen  aangezien,  deze  niet
onmiskenbaar  onrechtmatig  is,  ook  geen
ordemaatregel.

Doordat  in  de  konijnenpopulaties  verschillende  ziekte
uitbraken, is deze flink achteruit gegaan en heeft de soort de
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status  ‘gevoelig’  op  de  Rode  Lijst  gekregen.  Hiervan
probeerden de dierenorganisaties nu gebruik te maken om, via
een  kort  geding  de  Staat  te  dwingen,  het  konijn  van  de
landelijke vrijstellingslijst (art 3.15 Wn) te verwijderen .
De rechtbank Den Haag heeft op dinsdag 16 augustus echter
geoordeeld  dat  de  vermelding  op  de  vrijstellingslijst
rechtmatig is genomen. Zij konden in het het kort geding niet
aannemelijk  maken,  dat  de  konijnen  door  plaatsing  op  de
landelijke  vrijstellingslijst  in  hun  bestaan  bedreigt  zou
worden.

Zie hieronder de uitspraak van de rechter.
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